
















Anderungen:

Die Geräte dürfen künftig auch entsprechend den im Prüfbericht aufgelisteten Unterlagen gefertigt
werden. Es wurden keine Anderungen am Gerät vorgenommen, es wurde lediglich die
Übereinstimmung mit den aktuellen Normen geprüft.

Die Kennzeichnung lautet zukünftig wie folgt:

@ ll 3cExecllcT4Gc oder ll 3GExecllGT4

Die elektrischen Daten sowie alle weiteren Angaben gelten unverändert für diese Ergänzung.

Das Gerät incl. dieser Ergänzung erfüllt die Anforderungen der folgenden Normen:

EN 60079-0:2012 IEC 60079-7:2015

2.ERGANZUNG

zur Bescheinigungsnummer:

Gerät:

Hersteller:

Anschrift:

Auftragsnummer:
Ausstellungsdatum

(16)

(17)

1

Geschäftsstel

P17-F-006 09-12

Tdtìrcp

TUV 06 ATEX 553079 X

lsolated Fieldbus Power Supply Typ KLD2-FBPS-***

Pepperl + Fuchs GmbH

Lilienthalstrasse 200
68307 Mannheim
Deutschland

8000450091
08.04.2016

2

Die Prüfungsunterlagen sind im Prüfbericht Nr. 16 214 164776 aufgelistet.

Besondere Bedingungen

Die Geräte sind in einem geeigneten Gehäuse entsprechend EN/lEC 60079-7 so zu errichten,
dass eine Schutzart von mindestens lP 54 gemäß EN 60529 erreicht wird.

An Stromkreise in der Zone 2 dürfen nur Geräte angeschlossen werden, welche für den
Betrieb in explosionsgefährdeten Bereichen der Zone 2 und die am Einsatzort vorliegenden
Bedi ng ungen geeig net sind (Herstellererklärung oder Zertifikat einer Prüfstelle).

Das Verbinden und Trennen der Stromkreise unter Spannung ist nur zulässig wenn keine
explosionsfähige Atmosphäre vorhanden ist.

Die Geräte sind in einer Art und Weise errichtet werden, dass ein Verschmutzungsgrad von 2

oder weniger, entsprechend EN 60664-1 erreicht wird.

3

4

(1 8) Grundlegende Sicherheits- und Gesundheitsanforderungen

keine zusätzlichen

TüV NORD CERT GmbH, Langemarckstraße 20, 45141 Essen, benannt durch die Zentralstelle der Länder für
sicherheitstechnik (ZLS), ldent. Nr. 0044, RechtsnachfolgerderTÜV NORD CERT GmbH & Co. KG ldent. Nr, 0032

Der Le Stelle

eyer
le Hannover, Am TÜV 1, 305'19 Hannover, Tel.: +49 (0) 511 986-1455, 7¿¡a'. +49 (0) 511 986-1590

Seite 1/1



Translation
2.SUPPLEMENT

to Certificate No

Equipment:

Manufacturer:

Address:

Order number:
Date of issue:

fiJYìOÐ

TÜV 06 ATEX 553079 X

lsolated Fieldbus Power Supply type KLD2-FBPS-***

Pepperl + Fuchs GmbH

Lilienthalstrasse 200
68307 Mannheim
Germany

8000450091
2016-04-08

Amendments:

ln the future the devices may also be manufactured according to the test documents listed in the test
report. No changes to the device were made, only the compliance to the actual standards was
evaluated.

The marking changes as follows:

@ ll 3cExecllGT4Gc or ll 3GExecllCT4

The electrical data and all other data apply unchanged for this supplement.

The equipment incl. of this supplement meets the requirements of these standards:

EN 60079-0:20'12 IEC 60079-7:2015

(16) The test documents are listed in the test report No. 16 214164776

(17) Special conditions for safe use

1. The device has to be installed in a suitable housing corresponding to ENiIEC 60079-7 in
such a way, that a degree of protection of at least lP 54 according to EN 60529 is reached.

2. Only devices, which are suitable for the operation in explosion hazardous areas of the zone 2
and the conditions available at the place of operation (Declaration of conformity or certificate
of a testing department), are allowed to be connected to circuits in the zone 2.

3. The connection and disconnection of the circuits is only permitted if no explosive atmosphere
exists.

4. The device has to be erected in such a way that a pollution degree 2 or less, according to EN
60664-1, is achieved.

(18) Essential Health and Safety Requirements

no additional ones

TüV NORD CERT GmbH, Langemarckstraße 20, 45141 Essen, notified by the central office of the countries for
safety engineering (ZLS), ldent. Nr. 0044, legal successor of the TÜV NORD CERT GmbH & Co. KG ldent. Nr. 0032

The he body

yer
Hanover offìce, Am TüV 1 , 30519 Hannover, Tel.: +49 (0) 51 1 986-'1455, Fax: +49 (0) 51 1 986-1590
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